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Hoe ontwikkelaar, gemeenten en omwonenden  

flink participeerden maar elkaar toch niet konden verstaan 

 

 

Een verkenning van de pilot Segaar-Arsenaal 
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1 Onderhoudslasten is een bijzondere post. In de interviews met respondenten werd duidelijk dat de 
gemeente door overdracht van het Arsenaalterrein kan besparen op structurele onderhoudslasten. 
Nog niet duidelijk is om wat voor bedrag dat gaat maar essentieel is dat het om een structureel, dus 
jaarlijks begrotingseffect gaat. Daar komt nog iets anders bij. Als de gemeente het Arsenaalterrein in 
eigendom blijft houden moet alsnog groot onderhoud gepleegd worden. De indruk van sommigen is 
dat op het terrein veel bomen staan die in het kader van dat groot onderhoud waarschijnlijk gekapt 
moeten worden. Dat betekent nogal wat. Als de gemeente dus het Arsenaalterrein niet verkoopt dan 
verliest het Arsenaal-terrein alsnog, al dan niet tijdelijk, het groene karakter. En daar was het dan toch 
allemaal om te doen. Aanvullend zal het terrein dan tegen aanzienlijke kosten incidenteel opnieuw 
ingericht en daarna structureel onderhouden moeten worden. Met als kanttekening dat er dan geen 
kostendragers (i.c. ontwikkelaar en huizenkopers) meer beschikbaar zijn, met andere woorden, het 
moet dan uit de gemeentelijke begroting komen. Het is aan te raden het niet-verkopen van het terrein 
zorgvuldig te bekijken en door te rekenen op de gevolgen want als dit waar is dan is er een zeker 
risico dat het een duur stukje groen wordt.  
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2 In dit beeld past dat op 29 november 2017 een extra gesprek is ingelast om op het proces afspraken 
te maken over agenda, verslaglegging en context. Aanvullend is op 19 december 2017 een 
bewonersbijeenkomst georganiseerd waarbij de gemeente uitgebreid tekst en uitleg heeft gegeven 
over de pilot en dit project. Ten tijde van de deze bijeenkomst is een lijst met 43 vragen ontvangen die 
door de gemeente schriftelijk is beantwoord. 
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3 Het is een intentieovereenkomst omdat een verkoopovereenkomst pas tot stand komt als het 
ontwerpplan akkoord is bevonden door de raad. 
4 Het college is in september 2018 wel akkoord gegaan met de intentieovereenkomst. 
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